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6.

Delegacja adwokatury polskiej w wizytą 
w Genewskiej Izbie Adwokackiej

Na zaproszenie Rady Adwokackiej w Genewie i jej dziekana 
Marcina Bonnanta delegacja adwokatury polskiej w składzie: 
prezes NRA adw. dr Kazimierz Łojewski, dziekan ORA w Krakom 
wie Marian Anczyk oraz wiceprezes NRA — autor niniejszej no
tatki wzięła udział w spotkaniu roboczym zorganizowanym przez 
Genewską Izbę Adwokacką.

Spotkanie odbyło się w dniach 13 i 14 listopada 1987 roku. 
Poświęcone było omówieniu spraw samorządu adwokackiego, 
wymiany wzajemnych doświadczeń i wewnętrznych spraw adwo
katury szwajcarskiej (w tym także problemów dotyczących deon- 
tologii zawodu).

Udział w tym spotkaniu przedstawicieli adwokatury Belgii, Ho
landii, Republiki Federalnej Niemiec, Hiszpanii, Luksemburga, 
Francji i Włoch pozwolił naszej delegacji na bliższe poznanie za
równo struktur samorządowych jak i problemów bieżących zwią
zanych z wykonywaniem zawodu adwokata w tych krajach.

Delegacja polska podejmowana była z niezwykłą serdecznością.
Miłym akcentem wizyty było przyjęcie naszej delegacji — 

z udziałem byłego dziekana Rady Adwokackiej w Genewie Phi
lippa de Coulona — przez ambasadora Polskiej Rzeczypospoli
tej Ludowej w Szwajcarii dra Zdzisława Czeszejkę-Sochackiego, 
który podejmował nas obiadem w siedzibie naszej Ambasady.

dr Eugeniusz Andrzej Sindlewski 

7.

Wizyta delegacji Sądu Najwyższego Chińskiej Republiki Ludowej

W dniu 27 października 1987 r. w siedzibie NRA przy ul. Swię- 
tojerskiej 16 w Warszawie złożyła wizytę delegacja Sądu Najwyż
szego Chińskiej Republiki Ludowej. Na czele delegacji przebywa
jącej w Polsce na zaproszenie I Prezesa Sądu Najwyższego PRL 
stał wiceprezes Ludowego Sądu Najwyższego ChRL — Zhu Ming- 
-Shan. Ponadto w jej skład wchodziły następujące osoby: prezes 
Ludowego Sądu Najwyższego prowincji Quing Hai sędzia Kung 
Shi-Chang, dyrektor departamentu personalnego Sądu Najwyż
szego ChRL Hiang-Hua oraz sekretarz Wydziału do Spraw 
Współpracy z Zagranicą w Sądzie Najwyższym ChRL Yang 
Hiang-Cheng.

Delegacji towarzyszyli Prezes Sądu Najwyższego sędzia SN Ta
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deusz Szymanek i dyrektor Biura Prezydialnego SN sędzia SN 
Jerzy Gaj, a ponadto I Sekretarz Ambasady ChRL w Warszawie 
Tan Ting-Er.

W toku rozmowy, która się toczyła w serdecznej atmosferze, 
członkowie delegacji interesowali się problemami organizacji sa
morządu adwokackiego oraz wykonywaniem zawodu adwokata 
w Polsce.

8.

S p r a w o z d a n i e
z pobytu w Polsce członków zarządu (Comité de Direction) 

Union Internationale des Avocats

W dniach 27, 28 i 29 listopada 1987 r. przebywała w Polsce 
grupa adwokatów stanowiąca organ wykonawczy (Comité de Di
rection) Międzynarodowej Unii Adwokatów (Union Internatio
nale des Avocats), mającej swą siedzibę w Paryżu.

Organizacja ta, afiliowana przy Organizacji Narodów Zjedno
czonych i działająca pod jej patronatem, obejmuje swym zasię
giem adwokaturę prawie całego świata. Adwokatura Polska nale
ży do członków Union Internationale des Avocats od czasów 
przedwojennych. Bezpośrednio przed wojną jej prezesem był Po
lak adw. Stefan Rowiński z Krakowa. We wrześniu 1939 r. kon
gres UIA miał się odbyć w Polsce, lecz przeszkodził temu wy
buch II wojny światowej.

W październiku 1986 r. członkostwo adwokatury polskiej 
w UIA zostało reaktywowane, a w styczniu 1987 r. na stanowis
ko wiceprezesa UIA powołany został prezes NRA adw. dr Ka
zimierz Ł o j e w s k i .

,Na posiedzeniu prezydium UIA w czerwcu 1987 r. postanowio
no odbyć następne posiedzenie, obejmujące członków komitetu 
wykonawczego UIA, w listopadzie 1987 r. w Krakowie.

Na posiedzenie to przybli: obecny prezes UIA adw. Anders 
O h m a n ze Sztokholmu, wiceprezes UIA adw. łan H u n t e r  
z Londynu, wiceprezes UIA adw. Juan Antonio C r e m a d e s  
z Madrytu, oraz ponadto : adw. Henri G r o n d i n  z Kanady, 
adw. Bernard C a h e n z Paryża, adw. Christopher J a c k s o n  
z Londynu, adw. Mauro Rubino S a m m a r t a.n a i adw. Enrico 
R a d i c e — obydwaj z Mediolanu oraz adw. Jonathan S c h u r 
z Nowego Jorku.

Na spotkaniu omówiono różne aktualne sprawy, jak np. kwes
tię planu pracy na najbliższą przyszłość, powołanie komisji tema
tycznych obejmujących zagadnienia prawne współczesności, 
a zwłaszcza zagadnienia powstających nowych dziedzin prawa


